

Title (en)

Mounting for doors made completely of glass or the like.

Title (de)

Beschlag für Ganzglastüren oder dergleichen.

Title (fr)

Ferrure pour portes faites entièrement en verre ou analogues.

Publication

EP 0209845 A2 19870128 (DE)

Application

EP 86109747 A 19860716

Priority

DE 3525636 A 19850718

Abstract (en)

In a mounting for doors or the like made completely of glass, consisting of two parts which grip the glass leaf between them and which generate and secure the grip of the glass leaf outside the region surrounding the glass pane, on their mutually opposite sides, by means of faces inclined relative to the horizontal and in conjunction with an adjusting element, the two parts (20, 21 or 30a, 30b) are pivotable or have a pivoting connection about a common longitudinal axis outside the region surrounding the glass leaf (11). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Beschlag für Ganzglastüren oder dergleichen aus zwei das Glasblatt zwischen sich einspannenden Teilen, die außerhalb des die Glasplatte einfassenden Bereiches auf ihren einander gegenüberliegenden Seiten mit gegenüber der Waagerechten geneigte Flächen in Verbindung mit einem Verstellelement die Einspannung des Glasblattes erzeugen und sichern, sind die beiden Teile (20, 21 bzw. 30a, 30b) in einem außerhalb der das Glasblatt (11) umfassenden Bereich um eine gemeinsame Längsachse schwenkbar bzw. haben eine Schwenkverbindung.

IPC 1-7

E06B 3/02

IPC 8 full level

E06B 3/02 (2006.01); **E05D 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/02 (2013.01); **E05D 5/0246** (2013.01); **E05Y 2800/672** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01)

Cited by

EP1085160A3; DE202018104585U1; DE19901742A1; CN105672816A; US11306504B2; US6702271B1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0209845 A2 19870128; EP 0209845 A3 19870729

DOCDB simple family (application)

EP 86109747 A 19860716